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教育背景

河北大学经济法学学士。

专业经历

穆海燕律师现为北京海勤（厦门）律师事务所高级合伙

人。担任泉州市律协建设工程和房地产法律师专业委员会

委员。

执业领域及专长

穆海燕律师常参加中国建工房产专业律师高峰论坛，并被

评为优秀律师代表晋江参加泉州市第五次律师代表大会建

言献策。从事律师工作17年，致力于以从事公司法律顾问

为中心，辐射以公司为商事主体的各类型商事诉讼及非诉

讼，并侧重于建工房地产、公司法律事务的研究及相关行

业的企业及法人、高管等的刑事合规风险防范，并擅长各

类经济犯罪的辩护，真正起到为企业保驾护航的作用。在

从事律师工作的17年生涯中，办理了大量的商事案件，养

成了踏实勤勉的风格，且思维敏捷逻辑分析严谨，具备很

强的实操能力。

擅长法律服务领域：公司法律顾问、民商事诉讼、非诉业

务、建设工程与房地产、刑事合规、经济犯罪辩护等。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law in Economic Law, Hebei University.

Professional Experience
Attorney Mu is currently a Senior Partner at Beijing HighKing 
(Xiamen) Law Firm. She serves as a member of the Construction 
Engineering and Real Estate Law Professional Committee of the 
Quanzhou Lawyers Association.

Practice Areas
Attorney Mu regularly participates in the China Construction and 
Real Estate Professional Lawyers Summit and was recognized as 
an Outstanding Lawyer Representative, attending the Fifth 
Quanzhou Lawyers Congress on behalf of Jinjiang to provide 
suggestions and contributions. With 17 years of experience in 
legal practice, she focuses on corporate legal counsel services, 
extending to various types of commercial litigation and 
non-litigation matters for business entities. She specializes in 
construction engineering and real estate, corporate legal affairs, 
and criminal compliance risk prevention for enterprises, legal 
representatives, and senior management. Additionally, she is 
skilled in defending clients in economic crime cases, effectively 
safeguarding corporate interests. Throughout her 17-year career, 
she has handled a substantial number of commercial cases, 
developing a diligent and pragmatic approach, coupled with sharp 
analytical skills and strong practical capabilities.
Her key legal service areas include: corporate legal counsel, civil 
and commercial litigation, non-litigation business, construction 
engineering and real estate, criminal compliance, and economic 
crime defense.

Language Skills
Mandarin and English


